
Osadní výbor Hněvkovice 
Zápis ze 3.zasedání osadního výboru konaného dne 17.1. 2023 od 

18.30.hod v budově OV. 
  
Přítomní: Jan Němec, Miloš Němec, Zbyněk Loskot, Radek Romanovský, Libor Plíhal 
Omluveni: Martina Romanovská, Luděk Čapek 
 
1. Na základě žádosti místostarosty města Ing. Petra Machka stanovili členové OV pořadí 
komunikací, které jsou v požadavcích osadního výboru na rok 2023 určeny k rekonstrukci. 
1. Oprava přejezdu nad škarpou s povrchem komunikace č. 398/3 / u domu č.p.83/ 
2.  Povrch komunikace č.743/2 – od poloviny cesty k objektu tzv. Bendovy stodoly 
3.  Povrch cesty č.755/1 – délka by byla upřesněna 
4.  Povrch komunikace 747/1 – zde je nutné zvážit doplnění i veřejného osvětlení 
 
Před zahájením všech výše zmíněných rekonstrukcí povrchů navrhuje OV osobní setkání a 
konkrétní vysvětlení na místě samém. 
 
2. Osadní výbor projednal návrh zaslaného nového jednacího řádu OV, který bude schvalován na 
schůzi zastupitelstva města dne 1.3. 2023. 
OV navrhuje, aby byla stanovena pouze jedna veřejná schůze ročně jako povinná, další  případné 
veřejné schůze konat podle potřeby jednotlivých místních částí. Občané spíše očekávají viditelné 
plnění požadavků, než opakované sliby na schůzích. 
 
3. Osadní výbor opětovně žádá o opravu obrubníků před budovou OV, dále o výměnu prasklé 
dlažby v čekárně zastávky autobusu před bývalým obchodem.  V loňském roce byly vyměněny 
okapy na budově OV. Bohužel je nutné znovu provést opravu na jednom ze svodů. 
 
4. Žádáme o odvoz vyřazeného sloupu veřejného osvětlení, který leží u komunikace č. 365/8. 
Žádáme, aby v průběhu roku došlo k novému nátěru všech laviček v obci. 
 
 
5. Žádáme o provedení opravy kanálu u hlavní komunikace před turistickým odpočívadlem. Tento 
kanál byl poškozen při říjnové rekonstrukci vedlejší komunikace firmou Eurovia. Pracovníci firmy 
kanál opravili, ale je  vysoký a voda teče mimo. 
 
6. Osadní výbor dostal ústní stížnosti na prosincové prohrnování sněhu v obci. Týkaly se pozdního 
úklidu sněhu z některých míst. 
 
7. Osadní výbor se zabýval ústní stížností na znečistěný povrch od hlíny na komunikaci č.437/13. 
Předseda OV Zbyněk Loskot tuto situaci konzultoval s Ing. Františkem Vašákem ze Zemědělského 
družstva Vysočina Želiv a ten přislíbil vyčištění komunikace. 
 
8. Osadní výbor řeší odvoz kontejneru se sklem na sběrném stání u budovy bývalé školy. Kontejner 
je ve spodní části rozbitý a nejde odvézt. Kontaktovali jsme firmu SOMPO, která odvoz zajišťuje a 
pověřený pracovník pan Kubásek zatím neví jak plný poškozený kontejner odvézt. Zřejmě bude 
žádat o pomoc Technické služby města Humpolce. 
 
9. Osadní výbor navrhuje, aby město Humpolec začalo jednat s UZSVM o vykoupení cesty č.309/2 
do vlastnictví města. Část této cesty již městu patří. 
 
 



 
 
10. Zbyněk Loskot informoval členy OV o termínu 1.2. 2023, kdy se v místní části Plačkov 
uskuteční zasedání Rady osadních výborů za účasti místostarosty města Ing. Petra Machka. 
 
11 Další zasedání OV Hněvkovice se bude zřejmě konat v měsíci březnu 2023. Bližší termín ještě 
bude upřesněn. 
 
12. Schůze byla ukončena po vyčerpání programových bodů ve 20.30 hod. 
 
 
 
Zapsal: Zbyněk Loskot, předseda OV Hněvkovice 
 
 
 
 
Ověřil: Radek Romanovský 
 
 
 
 
 
 
 
 


